
Jegyzőkönyv 
Elnökségi ülés – 2020.07. 28. 

Időpont: 2020. július 28. kedd 18:00 

Kommunikációs csatorna: Zoom 

Napirendi pontok:  

1. Főtitkári pályázat elbírálása 

2. Versenykiírások javítása 

3. Válogatott keretek támogatása 

4. Új és módosított szabályzatok elfogadása 

5. Beérkezett kérelmek elbírálása 

6. Egyebek 

Jelen vannak:  

 Balázs Gábor - elnök 

 Molnár László - alelnök 

 Kövesdi Andrea - elnökségi tag 

 Harsányi Enikő - elnökségi tag 

 Koncz Ernő – elnökségi tag 

 Csóka András – elnökségi tag 

 Marti György - operatív igazgató 

 Takácsné Fekete Franciska - főtitkár 

 Morva-Takács Vivien Anett - jegyzőkönyvvezető 

 Kurucz Tamás – felügyelő bizottsági tag 

 Kovács István - meghívott vendég 

18:05 Szavazati joggal rendelkezők száma 6 fő. Elnök úr megállapította, hogy az Elnökség 

határozatképes, és megnyitotta az ülést. 

Megköszönte Kovács István meghívott vendégnek, hogy csatlakozott a híváshoz.  

Elnök úr kérdésére Takácsné Fekete Franciska főtitkár elmondta, hogy Ziegenhám Medárd szövetségi 

kapitány nem tud részt venni az ülésen. 

Elnök úr ismertette az ülés napirendjét. 

1. napirendi pont: Főtitkári pályázat elbírálása  

Elnök úr ismertette, hogy a meghirdetett pályázatra 4 jelentkezés érkezett, azonban ketten 

visszavonták pályázatukat, így két jelölt maradt, Kovács Julianna és Mihályi András. 

A főtitkári pályázat felügyeletével megbízott bizottság ismertette tapasztalatait a két meghallgatott 

jelöltről, és előterjesztették Mihályi Andrást a főtitkári pozícióra. 

Koncz Ernő elnökségi tag is hozzáfűzött néhány szót az előterjesztéshez. 



Elnök úr felkérte az Elnökséget, hogy döntsenek a Bizottság előterjesztésének elfogadásáról. Ezt 

követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

58/2020.VII.28 EH számú határozatot 

Az Elnökség elfogadta a Bizottság előterjesztését, és a pályázatban foglaltak szerint kinevezte Mihályi 

Andrást a Szövetség főtitkárának 2020. augusztus 15-től. 

Elnök úr felkérte az Elnökséget, hogy döntsenek a Mihályi András által megjelölt havi nettó 300.000 

Ft fizetési igény elfogadásáról. Ezt követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

59/2020.VII.28 EH számú határozatot 

Az Elnökség elfogadta a Mihályi András által megjelölt havi nettó 300.000 Ft összegű bérezést. 

Elnök úr elnézést kért, amiért nem a napirendi pontok tárgyalása előtt szakított időt rá, és 

köszöntötte a Közgyűlésen megválasztott új elnökségi tagot, Csóka Andrást. 

2. napirendi pont: Versenyki írások javítása  

Elnök úr elmondta, hogy a Steel Egyéni Nemzeti Bajnokság kiírásában a kiemelés javításra került, így 

erről nem szükséges szavazni. 

Felmerült még kérdésként, hogy nem kellene-e megnövelni a Steel Egyéni Nemzeti Bajnokság 

összevont szezonjában a fordulók számát, Elnök úr ezzel kapcsolatosan azt javasolta, hogy a 

bizonytalan helyzetre való tekintettel várjon a döntéssel az Elnökség. Szeptemberben legyen egy 

informális, zártkörű előkészítő értekezlet az ilyen jellegű kérdésekről, melyet követően dönt majd az 

Elnökség. 

Kövesdi Andrea hozzátette, hogy Takács Gábor a közgyűlésen nem mondta el minden javaslatát, 

észrevételét, melyet érdemes lenne meghallgatni. Elnök úr kérte, hogy ezek az észrevételek, 

javaslatok legyenek írásba foglalva. 

A Magyar Darts Liga esetén a régióból döntőbe jutók számának meghatározása kapcsán is 

szeptemberben dönt az Elnökség. 

3. napirendi pont: Válogatott keretek támogatása  

Elnök úr elmondta, hogy Kovács István kezdeményezése nyomán indult el egy edzőtábor és ifjúsági 

verseny gondolata, melyet 140 000 Ft Dorko utalvánnyal támogatna a Szövetség. Az edzőtábor 

megrendezése körülbelül 260 000 Ft-ba kerülne. Az erre meghívandó játékosokról a szövetségi 

kapitánynak kellene döntenie, ha pedig nem tud, akkor a szakmai alelnök hozzon döntést. Javasolta 

továbbá, hogy a szövetségi kapitány maximum 80 000 Ft költségtérítésben részesüljön az edzőtábor 

idejére. 

Molnár László elmondta, hogy Ziegenhám Medárd jelezte felé, hogy válogatott keretet csak 

októberben tud majd hirdetni, valamint a szolnoki utánpótlásversenyen sem tud jelen lenni. 

Kövesdi Andrea és Harsányi Enikő feltette kérdéseit az utánpótlásverseny és edzőtábor kapcsán. 

Elnök úr és Kovács István elmondta, hogy a verseny a tábor nélkül is meg lenne rendezve. 



Kövesdi Andrea javasolta, hogy a tábort inkább jövőre egy nagyobb létszámú nyári táborként 

rendezze meg a Szövetség. 

Kurucz Tamás elmondta, hogy véleménye szerint a szolnoki utánpótlásverseny mintájára bármelyik 

nyílt verseny bekerülhetne az országos naptárba. 

Kovács István erre válaszul elmondta, hogy az MDSZ most csak támogatja ezt a versenyt, ami a rövid 

határidő miatt fontos. Nem a Szövetség versenye, de később akár az is lehet. 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő  

60/2020.VII.28 EH számú határozatot 

Az Elnökség egyetértett abban, hogy az edzőtábor ne kerüljön megrendezésre. Az utánpótlásverseny 

támogatására elfogadta az előterjesztett 140 000 Ft-ot Dorko utalvány formájában. 

18:44 Takács Zoltán becsatlakozott a hívásba, szavazati joggal rendelkezők száma 7 fő.  

Elnök úr javasolta, hogy a Soft szakág is részesüljön támogatásban. Rövid egyeztetést követően 

felkérte az Elnökséget, hogy döntsön annak elfogadásáról, hogy 100 000 Ft értékben támogassa a 

Club 501 Sportegyesületet Kövesdi Andrea szövetségi kapitány szakmai felügyelete mellett. Ezt 

követően az Elnökség 

6 igen, 0 nem és 1 tartózkodás meghozta a következő 

61/2020.VII.28 EH számú határozatot 

Az Elnökség elfogadta, hogy a Szövetség 100 000 Ft értékben támogassa a Club 501 Sportegyesületet 

Kövesdi Andrea szövetségi kapitány szakmai felügyelete mellett. 

Elnök úr és Koncz Ernő röviden beszámolt a támogatások helyzetéről. A Dreherrel 20+20 millió forint 

értékű két évre szóló szerződés áll tárgyalás alatt. A legfontosabb a szponzorációk kapcsán, hogy 

legyenek versenyeink, legyen mit felmutatni a potenciális támogatóknak. 

A Magyar Paralimpiai Bizottságtól 450 000 Ft támogatást kaptunk, melyből 300 000 Ft-ot ki kell 

fizetnünk részére éves tagdíjként. A Piatnik Kft-vel ismét sikerült szerződni 500 000 Ft + áfa 

összegben. 

A szombathelyi fordulóra a város támogatása az építési és levezetői költségeken felül mindent fedez. 

A GameCenter 50 táblával támogatta a Szövetséget. 

A Westenddel is lesz támogatói szerződés kötve. 

18:50 Koncz Ernő távozott, szavazati joggal rendelkezők száma 6 fő. 

Elnök úr még hozzátette, hogy Érden a csarnok bérlése ingyenes, de az építés-bontás és a szponzori 

megjelenések költségekkel járnak. 

4. Új és módosított szabályzatok elfogadása  

Marti György, a napirendi pont felelőse elmondta, hogy egy szabályzat már írásban el lett fogadva, a 

többi szabályzaton pedig Ikker Péterrel együtt dolgoznak. Véleményük szerint külön szabályzat 

kellene a nevelési költségtérítésekről, valamint szükséges lenne egy sportszakemberi szabályzat is. 

Elnök úr kérte a szabályzatok előterjesztését a következő elnökségi ülésre. 



5. Beérkezett kérelmek elbírálása  

Előterjesztési javaslat: a versenykiírásból adódó kérelmeket a főtitkár és a szakmai alelnök bírálja el, 

ha ők első fokon nem tudják, akkor az elnök hozzon döntést. 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

62/2020.VII.28 EH számú határozatot 

Az Elnökség elfogadta, hogy a versenykiírásból adódó kérelmeket a főtitkár és a szakmai alelnök 

bírálja el, ha ők első fokon nem tudják, akkor az elnök hozzon döntést. 

Kérelem: a Mátraterenyei DBE a Steel Nemzeti Csapatbajnokság III. osztályába leadott nevezését 

visszavonta, kérelmezte a befizetett nevezési díj beforgatását a Steel Csapat Magyar Kupa 

nevezésébe és a 10 000 Ft büntetés elengedését. 

4 igen, 2 nem és 0 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

63/2020.VII.28 EH számú határozatot 

Az Elnökség elfogadta a Mátraterenyei DBE kérelmét, a Steel Nemzeti Csapatbajnokság III. osztályú 

nevezési díjat beszámítja kedvezményként a Steel Csapat Magyar Kupa nevezésébe, a 10 000 Ft 

büntetést elengedi. 

Kérelem: a BEAC kérelmezte, hogy 2 db meg nem rendezett MDL-licenc befizetett díjának összegét a 

Szövetség kedvezményként engedje el más befizetendő összegből. 

3 igen, 3 nem és 0 tartózkodás mellett az Elnökség nem hozott határozatot a kérelem ügyében. 

Kérelem: a Smile DC kérelmezte, hogy Sebestyén Bálint 14 év alatti játékosuk indulhasson a Steel 

Egyéni Nemzeti Bajnokság II. fordulójának férfi mezőnyében. 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

64/2020.VII.28 EH számú határozatot 

Az Elnökség engedélyezte, hogy Sebestyén Bálint elinduljon a Steel Egyéni Nemzeti Bajnokság II. 

fordulójának férfi mezőnyében. 

Kérelem: a Viadukt SE kérelmezte, hogy Kovács Álmos 14 év alatti játékosuk indulhasson a Steel 

Egyéni Nemzeti Bajnokság II. fordulójának férfi mezőnyében. 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

65/2020.VII.28 EH számú határozatot 

Az Elnökség engedélyezte, hogy Kovács Álmos elinduljon a Steel Egyéni Nemzeti Bajnokság II. 

fordulójának férfi mezőnyében. 

Kérelem: a BEAC kérelmezte, hogy állapotos hölgy játékosuk eltérhessen a szabályzatban előírt 

viselettől. 

Elnök úr javasolta, hogy az eltérő öltözetről küldjön fényképet, mely alapján Molnár László elbírálja 

saját hatáskörében a kérelmet. Az Elnökség egyetértett. 



A DÖ-MIK DC jelezte, hogy a Steel Csapat Magyar Kupa versenykiírása nem fogalmaz egyértelműen a 

kölcsönjátékosokról. Molnár László és Kövesdi Andrea javasolta, hogy az erre vonatkozó részt a 

tavalyi kiírásból elő kell keresni, majd az alapján írásbeli döntés fog születni a kiírás módosításáról. 

6. Egyebek 

Takácsné Fekete Franciska megkérdezte, hogy Nagy Barnabás WDF-nyereményének kifizetése 

hogyan történjen, erre válaszul Elnök úr jelezte, hogy ebben a kérdésben másnap egyeztetnek. 

Főtitkár asszony elmondta továbbá, hogy megkérdezte, és a régi alkoholszonda készülékeket 

valamint szipkákat nem veszik vissza. Ismertette, hogy Elnök úr kérésére 2 db új szonda lett 

vásárolva. 

Elnök úr és Kurucz Tamás elmondta, hogy a szombathelyi egyeztetések alapján szükséges lenne 

megcserélni a Steel Egyéni Nemzeti Bajnokság III. fordulójának és a Steel Egyéni Magyar Kupának az 

időpontjait a Steel Utánpótlás Egyéni és Páros Magyar Kupa időpontjával. 

6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az Elnökség meghozta a következő 

66/2020.VII.28 EH számú határozatot 

Az Elnökség módosította a versenynaptárt az alábbiak szerint: 

2020. szeptember 19. Steel Utánpótlás Egyéni és Páros Magyar Kupa 

2020. szeptember 26. Steel Egyéni Nemzeti Bajnokság III. forduló 

2020. szeptember 27. Steel Egyéni Magyar Kupa 

Harsányi Enikő kérte, hogy erről minél előbb, magyarázattal együtt legyenek kiértesítve a 

klubvezetők. 

19:17 jegyzőkönyv lezárva 

 

k.m.f. 

 

 

 

 .............................................................   ............................................................. 

 Balázs Gábor Morva-Takács Vivien Anett 

 Elnök Jegyzőkönyvvezető 

 


